

Title (en)

Improved document wallet.

Title (de)

Verbesserte Aktentasche.

Title (fr)

Perfectionnement aux porte-documents.

Publication

EP 0483032 A1 19920429 (FR)

Application

EP 91440079 A 19911008

Priority

FR 9013423 A 19901025

Abstract (en)

Product made of paper, leather, plastic or the like forming a file, binder, jacket, document wallet or the like, intended to accommodate and/or hold loose or bound sheets, or any such documents, of the kind with an associated detachable component (12) forming an extra space independent of the product itself, comprising a flap (15) enabling it to be closed and equipped with means (16, 17) for fastening it to said product, characterised in that said fastening means (16, 17) consist of portions of the product and of said detachable component (15) fitting into each other. <IMAGE>

Abstract (fr)

Article en papier, cuir, matière plastique ou analogue du genre classeur, reliure, pochette, porte-documents et analogues, destiné à recevoir et/ou retenir des feuillets individuels ou en cahiers, ou tous documents analogues, du type auquel est associé un élément amovible (12) constituant un espace d'appoint indépendant de l'article lui-même, comportant un rabat (15) permettant sa fermeture et équipé de moyens de solidarisation (16, 17) avec ledit article, caractérisé en ce que lesdits moyens de solidarisation (16, 17) consistent en des portions de l'article et dudit élément amovible (15) s'emboîtant les unes dans les autres. <IMAGE>

IPC 1-7

B42F 13/00

IPC 8 full level

B42F 13/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42F 13/0006 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 8902001 U1 19890511
- [X] US 2048980 A 19360728 - VANHOOSER HARRY T
- [X] US 2406785 A 19460903 - ATWOOD NORMAN R
- [A] GB 2220890 A 19900124 - BROADLEAF DESIGN AND MARKETING [GB]
- [A] EP 0375925 A2 19900704 - SCHWEINSBERG DATOX ORG [DE]

Cited by

US5494366A; WO2014036793A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0483032 A1 19920429; EP 0483032 B1 19950906; AT E127399 T1 19950915; DE 69112767 D1 19951012; DE 69112767 T2 19960502; ES 2078488 T3 19951216; FR 2668420 A1 19920430; FR 2668420 B1 19950224

DOCDB simple family (application)

EP 91440079 A 19911008; AT 91440079 T 19911008; DE 69112767 T 19911008; ES 91440079 T 19911008; FR 9013423 A 19901025